
 
Geachte heer, mevrouw,  
 
Hierbij bieden wij u ons antwoord aan op door de heer Dijk (SP) gestelde 
schriftelijke vragen over stukloon en ZZP-constructies bij maaltijdbezorgers.  De 
brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 
 
U refereert aan de uitspraak van de kantonrechter in Amsterdam van 15 januari 
2019 waarin de kantonrechter oordeelt dat de rechtsverhouding tussen Deliveroo 
en haar bezorgers is aan te merken als een arbeidsovereenkomst. U maakt zich 
zorgen over de arbeidsvoorwaarden van gelijksoortige maaltijdbezorgers in 
Groningen.  
 
Gezien de aandacht in de media kunnen wij ons voorstellen dat u zich zorgen maakt 
over de arbeidsvoorwaarden van maaltijdbezorgers in Groningen. Het opstellen of 
handhaven van arbeidsvoorwaarden is in eerste instantie geen gemeentelijke taak, 
maar een zaak van werknemers en werkgevers onderling en eventueel de 
vakbonden. Met u zijn vinden wij het echter wel van belang dat werknemers 
volgens de regels betaald moeten worden, en dat ook de overige 
arbeidsvoorwaarden (zoals bijvoorbeeld verzekeringen) in orde moeten zijn.  

 
1. Is het college van B&W met de SP-fractie van mening dat stukloon en ZZP-

constructies in de maaltijdbezorging in Groningen onwenselijk zijn? Zo ja, wat 
doet zij hiertegen? Zo niet, waarom niet? 
Wij zijn het met u eens dat maaltijdbezorgers fatsoenlijk en eerlijk betaald 
moeten worden volgens de regels die in Nederland gelden, en dat ook de 
overige arbeidsvoorwaarden in orde moeten zijn. Onlangs verscheen 
een bericht in de Universiteitskrant over onvrede bij de Groningse bezorgers 
van UberEats. We houden de ontwikkelingen van deze casus in de 
gaten. Mochten ons misstanden ter ore komen dan zullen wij dat melden bij de 
daartoe bevoegde instanties.  
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2. Wat vindt het college van de uitspraak van de kantonrechter in Amsterdam met 
betrekking tot de Deliveroo-bezorgers? Welke (directe) gevolgen heeft deze 
uitspraak voor maaltijdbezorgers in Groningen? 
Met belangstelling hebben wij de berichtgeving over de uitspraak gevolgd. 
Deliveroo is echter niet werkzaam in Groningen. Wij gaan er vanuit dat de 
gevolgen voor maaltijdbezorgers van andere bedrijven in Groningen beperkt 
zullen zijn, aangezien deze voor zover bij ons bekend niet werken met 
vergelijkbare arbeidsvoorwaarden als Deliveroo. Zie ook vraag 3.  
 

3. Welke maaltijdbezorgbedrijven zijn er actief in Groningen? Hoeveel bezorgers 
werken er voor elk bedrijf en welk percentage doet dat onder een 
ZZP/constructie? Wanneer u deze gegevens niet heeft, waarom niet? En bent u 
met de SP van mening dat u er goed aan zou doen om deze gegevens wel te 
verkrijgen? Zo niet, waarom niet?  
De laatste jaren zien we een groei en opschaling in maaltijdbezorging. 
Fooddrop is sinds 2016 actief en snel gegroeid, maar o.a. Thuisbezorgd.nl en 
UberEats zijn nieuwe spelers op de markt in Groningen en hebben nu ook een 
marktaandeel. De lokale fietskoerierdienst in Groninge Cycloon heeft de 
koeriers in dienst. Zo is ook de nieuwe Groningse maaltijdbezorging Fooddrop 
gestart met personeel in dienst. Voor Thuisbezorgd.nl geldt dat eveneens.  
Onder andere vanwege de privacywetgeving hebben wij geen pasklare 
gegevens van wie op welke basis precies voor wie werkt in deze sector (en ook 
niet in andere sectoren).   

 
4. Heeft het college voldoende zicht op de maaltijdbezorging in Groningen? Zo 

niet, welke maatregelen stelt de gemeente voor? Zo ja, hoe controleert en 
handhaaft de gemeente op dit moment?  
Onder andere vanwege de eerder genoemde privacywetgeving hebben wij niet 
tot in detail inzicht in de sector maaltijdbezorging en ook niet in de 
arbeidsvoorwaarden van maaltijdbezorgers in Groningen. De gemeente heeft 
ook geen wettelijke rol bij de handhaving daarvan. Wel zullen wij als ons 
signalen van misstanden bereiken deze doorgeven aan de daartoe bevoegde 
instanties. 
Overigens zien wij ook dat de groeiende markt van maaltijdbezorgers flexibele 
arbeidskansen biedt voor (internationale) studenten in Groningen. Dat 
maaltijdbezorging veelal op de fiets gebeurt is een plus voor ons klimaat.  
 

5. Vallen bezorgers van de site Uber Eats volgens het college ook onder de CAO 
Beroepsgoederenvervoer? Zo ja, wat is de consequentie hiervan? Zo niet, 
waarom niet? 
Dit is een vraag waarover de rechterlijke macht zich momenteel buigt. Wij 
zullen de berichtgeving hierover met belangstelling volgen.  
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6. Maaltijdbezorgers hebben regelmatig te maken met slechte 

werkomstandigheden en arbeidsvoorwaarden. Is het college bereid om 
onderzoek te doen naar het invoeren van een vergunningstelsel voor dergelijke 
maaltijdbezorgbedrijven? Zo ja, op welke termijn is dit mogelijk? Zo niet, 
waarom niet?  
Zoals gezegd volgen wij de berichtgeving hierover met belangstelling. Op dit 
moment zijn ons, noch van werknemers noch van werkgevers of andere 
partijen, misstanden ter ore gekomen in de Groningse maaltijdbezorging. 
Vooralsnog achten wij een onderzoek naar de mogelijkheden van een 
vergunningstelsel dus voorbarig.  
 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd,  
 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Peter den Oudsten     Diana Starmans 

 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 
 


